
EDIN ARSLANAGIC
DANAS U BiH?
Sudija Delalic prihvatio prijedlogTuzilastva za
jednomjesečni pritvor, a odbrana najavljuje žalbe

Sudija Kantonalnog suda Sa-
rajevo Husein Delalić potvrdio je
jučer za Oslobodenje da je za sve
osumnjičene i uhapšene u alcci-
ji BUYER određen jednomjese-
čni pritvor, lcalco je i zatražilo
Kantonalno tužilaštvo KS-a, te
da će za osumnjičenim Edinom
Arslanagićem i Bojanom Kebe-
om, a lcoji nisu uhapšeni, biti ra-
spisana medunarodna potjer-
nica. Branitelji osumnjičenih
najavljuju žalbe na mjeru pritvo-
ra, čim dobiju sudslci otpravak.

Nema osnova
U Akciji BUYER osumnjičeno

je devet osoba, od lcojih je sedam
uhapšeno, a to su Amar Arslana-
gić, jedan od nekadašnjih dire-
lctora u Bosnalijeku i sin Edina
Arslanagića, Šefilc Handžić, ne-
kadašnji finansijski direktor Bo-
snalijeka, Hasan Šepo, vlasnik
firme Brštanica, zatim njegov
sin Jasmin Šepo, nekadašnji
uposlenici Bosnalijeka Aida Sel-
vić, Samir Telibečirović i Izet
Arslanagić. Nekadašnji dugo-
godišnji direktor Bosnalijeka
Edin Arslanagić, prema riječima
odvjetnika, nalazi se lcod svog
drugog sina u SAD-u, a njegov
dolazak u Sarajevo se očekuje
danas. Osumnjičenikojitakoder
još nije uhapšen je i Slovenac
Bojan Kebe, nekadašnji dire-
lctor za marketing Bosnalijeka.
Kantonalno tužilaštvo je u svom
zahtjevu Kantonalnom sudu za-
tražilo mjeru pritvora i za oca Ar-
slanagića i Kebea.

Jedan od branitelja osumnji-
čenih, advokat Nermin Vila, za
Oslobođenje je jučer lcazao da će
se svakako žaliti na rješenje o
mjeri pritvora.

- Analizirajući sve u lcratkom
rolcu, iskusni advokatski tim
smatra da u tih 1.817 stranica,
apsolutao smo sigurni, ne pos-
toji ni opšti uslov podizanja
osnovane sumnje, niti postoje

uslovi predviđeni za određivanje
mjere pritvora. Žalbu ćemo ulo-
žiti telc nalcon što službeno do-
bijemo otpravak sudskog rješe-
nja, rekaojeVila.

Osumnjičeni se, podsjetimo,
terete za organizovani kriminal
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Sud odredio
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k. A
BONUSI
Neki od članova nadzornih odbora su
dobivali bonuse od po 20-ak i više hiljada KM
mimo naknada za članstvo i potpuno le
nemoguće da niko od njih nije primijetio
toliki odliv novca iz Bosnalileka, kaže Čengić
i u tome sto j e Plava voda jedna
od najljepših destinacija za
odmor i šetnju u prirodi. Vrelo
na lcojem iz stijene izvire Plava
voda, svojom snagom daje pose-
ban hulc, a uz potolc Hendelc i ri-
jelcu Lašvu, u lcoju se on ulijeva,
nedaleko od ovoga mjesta, cije-
lo naselje dobilo je ime Šumeće.
Ovdje je sve u znaku vode i ze-
lenila. Mještanima vezirskog
grada svakako je to jedno od
omiljenih mjesta.

Zaštita izvorišta
Projekt Plava voda jedan je

od administrativno i tehnički
najkompleksnijih, te novčano
najvrednijih ilcad implementira-
nih na području srednje Bosne.
Posebnu emotivnost stanovnici
Travnika gaje prema lokalitetu
izvorišta lcao tradicionalnom,
kulturološkom i turističkom
brendu svog grada. Bitno je na-
glasiti da ne samo da Plavu vo-
du neće izgubiti, nego će dobi-
ti i uređenje kompleksa. Mješta-
ni Zenice dobiće konačno rije-
šen problem snabdijevanja pit-
lcom vodom za budućnost baš



kao 1 mjestam Novog Travmka,
Viteza i Busovače.

Detaljne hidroloske studije
su su potvrdile da izvor ima do-
voljan protolc i lcvalitet vode lco-
ji je u suglasnosti sa direktivama
Evropske unije za pitlcu vodu.
Projekt predviđa pored izgra-
dnje cjevovoda, uređenje lcom-
pletnog vodozahvata izvorišta
Plave vode (80 lcvadratnih lcilo-
metara) sa stanovišta okolišnog
regulisanja i zaštite od potenci-
jalnih zagađivača sa platoa Vla-
šića, pa je predviđeno regulisa-
nje kompletnog kanalizacionog
prstena za zbrinjavanje otpa-
dnih voda sa izletišta na ovoj
planini. M. DAJIĆ
GLEDAMO PREKO BRDA
Ako je suditi po ovakvim projektima. Zenica
pripada onim lokalnim zajednicama koje
vide dalie od svoie generaciie. zapravo ono
što bi stari. stari Ijudi rekli - preko brda. kaže
Huseiin Smallović

Travničani su ponosni na svoj izvor


